
 
 Referat af Fællesbestyrelsesmøde  

Tirsdag d. 17.6 2025 kl. 17.00-19.00 
Ordstyrer: Christian 
Referent: Heidi/Helle 
Afbud: Elevråd og medarbejderrep.  
Dagsorden: 

 

1. 17.00 – 17.30 
 Nyt siden sidst fra: 

• formanden 

• elevrådet  

• dagtilbud  

• SFO 

• skolen  

• ledelsen 

• lokalrådet 
 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

Orientering/drøftelse 

Intet nyt fra formanden 

Intet nyt fra elevrådet 

 
Dagtilbud: 

Helle er startet med nogle møder udelukkende med 

pædagogerne i dagtilbud. I forbindelse med møderne 

drøftes fremadrettede pædagogiske indsatser og 

fokusområder samt evaluering og sparring. 

 
SFO: 
Helle er i gang med at danne sig et overblik i forhold til 
bemandingen i SFOen efter sommerferien. 

Melanie og Celia fra børnehaven, vil efter sommerferien 

også indgå i vores SFO. 

 

Derudover har vi fået/fundet en meget dygtig 

medarbejder i forbindelse med et praktikforløb – som 

tilbydes en fleksjobstilling i SFOen. 

Helle vil snarest sørge for en præsentation i form af 

billede og info via Aula. 
 
Skole: 

I skolen er vi ved at afrunde skoleåret. 

Der er pt. flere ture ud af huset med eleverne og vores 6. 

klasses elever er optaget af blå bog, nye klasser på 

Østerbyskolen og Rødding Skole. 

 

Første udgave af personalets opgaveoversigter bliver delt 

ud i løbet af denne uge (i skoleregi) Fagfordelingen er 

dermed på plads og personalet vil snarest orientere 

forældre og elever i forhold til nye lærere m.m. i forhold 

til det kommende skoleår. 

 
Ledelsen: 

Helle har bl.a. arbejdet målrettet med at få 

sommerferie-pasningen og arbejdsplanerne på plads. 



 

Heidi har den sidste tid arbejdet med afslutningen af 

dette skoleår og indsatser for det kommende skole-

børnecenterår. 

 

 Forleden modtog ledelsen – Vejen Kommunens 

”Mangfoldighedspris 2025”  

Udover hæderen modtog vi også en præmie på 10.000kr. 

Der er en forventning om, at beløbet benyttes på 

personalet, og derfor vil noget af beløbet gå til den 

forestående sommerfest med personalet.  

 
Derudover arbejder ledelsen i samarbejde med andre 

interessenter for byen, målrettet med at anskaffet en bus 

til børnecentret. Nærmere info følger😊 

2. 17.30 – 18.30 
Forretningsdagsorden, herunder 
fastsættelse af næste års 
bestyrelsesmøder 
 

 
 
 
 

Drøftelse/beslutning                                           

Med udgangspunkt i materialet fra ”Skole og Forældre” vil 

bestyrelsen få udarbejdet en forretningsorden. 

Dette arbejder bestyrelsen videre med i forbindelse med 

det første møde efter sommerferien.  

 

Bestyrelsen har fastholdt mødedag den sidste mandag i 

hver måned fra kl. 17.00-19.00 

Heidi udarbejder et udkast til en mødekalender – som 

sendes til godkendelse v. bestyrelsen 

3. 18.30 – 18.40  
Info vedr. næste års fagfordeling og 
skemaer 
 
 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

Orientering 

Det kommende skoleår, kommer til at se en smule 

anderledes ud, idet ”Kvalitetsløft af Folkeskolen” betyder 

ændringer i forhold til fag og understøttende 

undervisning omdannes til ”en timebank” 

Timebanken giver os mulighed for at tænke ud af boksen 

og fx sætte ind med støttetimer og holddeling hvor det 

nu er relevant. 
Det betyder, at vi selv disponerer over de timer som vi 
har i timebanken. 

I den kommende år kører vi videre med forkortet 

skoledag, hvilket betyder at timetallet i indeværende år 

og er gældende det kommende år. 

 

Fagfordelingen er på plads, og personalet orienterer 

forældrene via aula – sidst i denne uge. 

 



 

Skemaerne for det kommende år, vil blive sendt til 

forældrene via aula - sidst i juni måned. 

4. 18.40-18.50 
Evaluering af skolemad 

 
Drøftelse/beslutning 

5. klasse har været rundt i de forskellige klasser og 

førskolen. 

Der er en meget høj tilfredshed med maden fra Brugsen, 

og Hans Jørgen er meget lydhør, hvis der er noget som 

kan gøre bedre. 

Alle er enige om, at vi har fået en god madordning og at 

vi fortsætter det gode samarbejde. 

5. 18.20 – 18.45 
Evt. 

 
 
 
 
 
 
 

Drøftelse 

Kort evaluering af børnecenteråret som snart er gået. 

 

Dannelse af allé for 6. klasse i forbindelse med deres 

ankomst til sidste skoledag i Skodborg Børnecenter (alle 

børn og voksne deltager). 

 

I forbindelse med første skoledag, danner indskolingens 

børn og voksen en flagallé – når de møder ind kl. 8.30. 

Besked herom sendes naturligvis til forældre m.m.  

 

 

Tak for godt samarbejde i 24/25 


